



To: Parents of S1 DP applicants

From: Principal of Ying Wa Girls' School

About S1DP Interview

In view of the suspension of lessons until 15 March 2020 as announced by the Education Bureau, the School will adopt the following measures with respect to the S1 Discretionary Place (S1DP) interview arrangement:

1. If school can resume lessons on 16 March 2020, the interview originally scheduled for 29 February 2020 will be deferred to 28 March 2020. To avoid close contacts among applicants, the Group Discussion part will be changed to Personal Interview.
2. If school cannot resume lessons on 16 March, the interview arrangement will be cancelled. Under such circumstances,

2.1 the admission criteria will be revised as follows:

Admission criteria	Original scoring %	Revised scoring %
(a) Academic results	50/100 (50%)	50/70 (71.4%)
(b) Interview performance	30/100 (30%)	NA
(c) Extra-curricular activities participation	10/100 (10%)	10/70 (14.3%)
(d) Conduct	10/100 (10%)	10/70 (14.3%)

2.2 You will be informed about the arrangement details via SMS before 14 March.

May I take this opportunity to wish you good health, peace and safety, just like the promise of God written in Psalm 121:8, "the LORD will watch over your coming and going both now and forevermore."



致：中一自行收生申請人的家長

由：英華女學校校長

有關中一自行收生的面試安排

因應教育局宣布學校延長假期，復課日期不早於 3 月 16 日，本校決定就中一自行收生的面試安排作出以下措施：

1. 如學校可於 3 月 16 日復課，原定 2 月 29 日舉行的面試將改期至 3 月 28 日。為避免考生近距離接觸，原定小組面試將改為個人面試。
2. 如學校未能於 3 月 16 日復課如，面試安排將會取消。在此情況下：
 - 2.1 申請人取錄準則將更改如下：

錄取準則	佔總評分比例 (原計算方法)	佔總訂評分比例 (更改後計算方法)
(a) 學業成績	50/100 (50%)	50/70 (71.4%)
(b) 面試表現	30/100 (30%)	不適用
(c) 課外活動	10/100 (10%)	10/70 (14.3%)
(d) 操行	10/100 (10%)	10/70 (14.3%)

2.2 面試安排細節（如報到時間）將會於 3 月 14 日前以短訊 SMS 通知家長。

祝願大家在這艱難時期能保持身體健康，滿有平安，如聖經上說：「你出你入，耶和華要保護你，從今時直到永遠。」(詩篇 121:8)